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VERSLAG 
 
Aanwezig: Eddy De Vogelaer, Gery Follens, Jos Jacobs, Luk Verlaenen, Willy Nys, Mieke 
Seminck, Michel Boels, Sander Vermeulen, Ludo Van De Sande, Erik Chevrolet, Wim 
Muller, Ludwig Peetroons, Max De Vylder, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Xavier Rondas, Paul Thys, Bert De Brabandere 

Eddy De Vogelaer stelt de nieuwe TSC voor, Max De Vylder. 
Max stelt zichzelf kort voor aan de aanwezige leden van de RvB. 
Hij deelt ook mee dat hij er naar uitkijkt om de volledige situatie rond de 
kwaliteitsmanagers verder uit te werken. 

1 Sport 

1.1 Evaluatie afgelopen wedstrijden 

• BVV: 
o Jeugd: 

� Algemeen: goed tot zeer goed georganiseerde wedstrijden 
� St-Truiden: meeting uitgelopen, voornamelijk door gebrek aan 

juryleden.  
� Zele: geluidsinstallatie werkte niet naar behoren met enkele 

problemen bij de estafette tot gevolg. 
o Cad/Sch: 

� Algemeen: goede organisaties 
� Brasschaat: enkele bemerkingen omtrent de geluidsinstallatie en het 

omroepen van de tussenstanden 
o A.C.: 

� Algemeen: zeer goede organisaties 
� Hamme: 1 klacht van ARAC omtrent indeling van de estafette-

reeksen. Klacht was niet gegrond en dus ook verworpen. 
� Lier (organisatie RAM): atleet die aangegeven was als niet-

startgerechtigd is alsnog aan de start gekomen. Hij werd achteraf 
dan ook geschrapt uit de uitslag. 

• B-meeting ACHL: goede organisatie + er werd goed gebruik gemaakt van alle 
beschikbare middelen 

• B-meeting DUFF: belijning is aan vernieuwing toe. (de gemeente heeft dit al 
ingepland) 

• KVV A.C.: 
o Probleem bij de communicatie tussen aanmelding en jury. 

� Enkele atleten die in feite te laat waren voor aanmelding zijn alsnog 
toegelaten voor deelname. (werd beslist in het voordeel van de 
atleet) 

� Een atleet die geweigerd was door de wedstrijdleider (wegens RUIM 
te laat aangemeld) is alsnog aan de start gekomen en diens prestatie 
werd nadien geschrapt. 

Tegenwoordig is het een algemeen verschijnsel dat atleten zich vaak niet 
gaan aanmelden. 
De voorzitter is van mening dat er duidelijk gemaakt moet worden over het 
feit wie de beslissing mag nemen of een atleet al dan niet startgerechtigd is. 
De Raad van Bestuur beslist dat de eindbeslissing steeds bij de 
wedstrijdleider ligt. Hij voegt eraan toe dat het belang van de atleet zeker 
op de eerste plaats moet staan, maar dat de atleten ook redelijk moeten zijn 
als het aankomt op tijdig aanmelden. 

o Een atleet die gediskwalificeerd werd op de 400H heeft op eigen initiatief 
gevraagd aan beide speakers om beelden op te roepen bij het aanwezige 
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publiek. Één speaker is hier (terecht) niet op ingegaan, de andere helaas 
wel… Dit is absoluut niet de gebruikelijke procedure. 

o Voor de rest een goede organisatie. Zeker qua veiligheid tijdens het 
hamerslingeren werden voldoende maatregelen genomen + het plaatsen 
van extra nadars aan de aankomst was een pluspunt! 

o De windmetingen in de rechte lijn worden opgevraagd en onderzocht. 
• Klachten rond een wedstrijd in Tienen. Er zal een brief opgesteld worden. 

   

1.2 Selectiecriteria marathon OS (gaat de VAL akkoord met de werkwijze 

van het BOIC?) 

Ludwig Peetroons is van mening dat zowel BOIC/KBAB (LBFA en VAL) dezelfde boodschap 
uitdragen in een formeel antwoord.  
De VAL blijft intern uiteraard achter haar eigen standpunt staan en verdedigt dit 
statement. De kans is echter zeer klein dat het BOIC zich hierbij zal neerleggen.  
 
Beslissing: 
De limiet blijft 11 juli. 
Men opteert om naar de atleten toe tot een antwoord te komen samen met het BOIC. 
Ludwig krijgt de opdracht om samen met de LBFA naar het BOIC te gaan om een 
gezamenlijk communiqué voor de atleten op te stellen.  
 

1.3 BK Hamer en gewicht Masters 

Dit kampioenschap blijkt samen te vallen met de Mastersinterland op 17 september 2016. 
De organisator (FRA) heeft al laten weten niet te kunnen wijzigen naar een weekend 
eerder vermits zij dan Franse kampioenschappen hebben. 
Als ACME akkoord is, zal er een nieuwe datum gezocht worden voor het BK Hamer-en 
gewichtwerpen Masters. 
  

2 Beleid 

2.1 Status organisatie topsport 

Ludwig geeft een stand van zaken omtrent topsport. 
Er zijn een werkvergaderingen geweest met de kwaliteitsmanagers, beloftentrainers en de 
provinciale verantwoordelijken van de prov. Trainingen. Vandaag wordt hiervan een 
samenvatting voorgesteld in de volgende visie: 
 
Deze visie wordt voorgesteld door een piramide die op 3 manieren geanalyseerd kan 
worden. 

1. Door de overheid wordt de VAL verplicht te focussen op 2 ‘High-performance-
centra’ Leuven en Gent. Daarnaast zal op middenniveau gewerkt worden met 
‘Performance-centra’ (Gent, Leuven, Heusden, (Antw.), (W-Vl.). Op het basisniveau 
zou gewerkt worden met een aantal topsport-opleidingsclubs. 
Dit laatste is het breedste draagvlak voor het laagste niveau van topsport. Op deze 
manier krijgt zoveel mogelijk talent de kans om door te stromen. Hierbij is het idee 
om te professionaliseren van boven naar beneden. 

2. Hiernaast is het ook de bedoeling om een professioneel trainerskader op te 
bouwen. Aan de top zal getracht worden te werken met zoveel mogelijk (voltijdse) 
federatietrainers. Op middelniveau (deeltijdse) federatietrainers en op het 
basisniveau clubtrainers. Door de clubs hierin te ondersteunen, gebeurt de 
kwaliteitsverbetering ook van beneden naar boven. 

3. In de 3de manier om de piramide te bekijken wordt gekeken naar de atleten zelf. 
Boven: profatleten – Midden: gedetecteerd en opgevolgd talent (nominatief) (>Jun) 
– Basis: correcte basisscholing (Cad/Sch).  
Vanaf een bepaald niveau zal een nominatieve lijst opgesteld kunnen worden van 
gedetecteerd en opgevolgd talent (grote kans om door te stoten). Alles wat onder 
dit niveau zit, kan ‘talent’ zijn maar wordt verondersteld van op regionaal niveau 
en/of in clubverband een correcte basisscholing te krijgen. Atletiek is een laat-
specialiserende sport, dus willen wij dat zij een kwalitatieve scholing hebben gehad.  
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Het is de bedoeling dat de nieuwe TSC (Max) zich inwerkt in deze materie en dat hij een 
beleidsplan uitwerkt voor de volgende olympiade.  
De moeilijkheid hierbij is voornamelijk dat het nieuwe decreet nog niet gekend is. 
De huidige groepen/domeinen zullen moeten herschikt worden in “prestatieprogramma’s” 
en “ontwikkelprogramma’s”. 
 
Sander Vermeulen vraagt waar de TSS in dit programma zit. 
In de toekomst zal het hebben van een TSS niet langer vasthangen aan het hebben van 
een TSC. In het nieuwe beleid kan er een ontwikkelprogramma bestaan, al dan niet met 
een TSS (zou ook iets anders kunnen zijn). 
Eddy De Vogelaer vraagt of de testen voor Miniemen voor talentdetectie nog zullen 
doorgaan.  
Ludwig vermoedt van niet. Als de VAL beslist om een laat-specialiserende sport te zijn, zal 
bijgevolg beslist moeten worden om talentdetectie op latere leeftijd te organiseren.  
 
Max De Vylder heeft ook nog iets toe te voegen: het feit dat de federatie de talentdetectie 
op jongere leeftijd zou ‘outsourcen’ naar clubniveau, wil absoluut niet zeggen dat de 
federatie hier geen belang aan hecht. In tegendeel, in de piramide van de atleten is het 
net heel belangrijk dat de jonge atleten een kwalitatieve scholing achter de rug hebben 
alvorens zij onder de vleugels van de federatie komen. Net daarom is het belangrijk dat de 
federatie de clubs ondersteunt bij het helpen oriënteren van deze kinderen. 
 

2.2 Status project communicatie  

Ludwig Peetroons geeft een korte stand van zaken.  
Het proces is reeds begonnen met de presentatie tgv. de AV.  
De koffietassen werden reeds verdeeld tgv. het KVV A.C.. 
De website wordt momenteel opgesteld. Het personeel is momenteel bezig met de inhoud. 
De structuur zit al goed maar de lay-out moet nog wat bijgewerkt worden.  
 

3 Administratie 

3.1 Lastenboeken BK Veldlopen Masters 

Gery Follens heeft enkele aanpassingen aangebracht in het lastenboek BK Veldlopen 
Masters op vraag van Paul Thys. 
Tot op vandaag werden nog geen kandidaturen ingediend voor dit kampioenschap. 
 

3.2 Loonkost topsportcoördinator 

Michel Boels informeert naar de loonkost van de TSC.  
Ludwig Peetroons geeft het overzicht van de loonkost voor Max. 
 

3.3 Uitslag BK berglopen 

Volgens de uitslag heeft iemand bij de Masters op het podium gestaan die niet aangesloten 
is. Jos Jacobs vraagt of dit nog kan rechtgezet worden.  
 
Ludwig benadrukt dat dit een structureel probleem is bij zogenaamde 
‘randkampioenschappen’.  
Vroeger is het ooit zo geweest dat hier een duidelijke reglementering over was. (verplichte 
voorinschrijving, aangesloten bij de federatie,…) 
 
Voorstel van de VAL naar de KBAB toe: 
Om in aanmerking te komen voor een Belgisch Kampioenschap: 

• Verplichte voorinschrijving via Alabus (mét wedstrijdvergunning) 
 
 

3.4 Verkiezing RVB-afgevaardigde voor VCJ 

1 kandidaat: Willy Nys. 
 

3.5 KVV Veldlopen 
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Geen kandidaturen ontvangen. De organisatie zal dus opnieuw naar Golazo gaan.  
 

4 Verslagen 

4.1 Raad van Bestuur 25/4   

Ludo Van De Sande heeft opgemerkt dat op de website van BVAC Leo Sterckx nog steeds 
vermeld staat als trainer. De club zal hierover een herinnering ontvangen. 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

4.2 Provinciale verslagen 

• West-Vlaanderen 12/5 

Ludo Van De Sande: 
PK te Nieuwpoort: te weinig medewerkers, geen tijdschema voor podium, polsstokstand 
was niet in orde. 
Het PC heeft nu beslist om in de toekomst te verplichten aan de organisator om een 
tijdschema voor de podia op te stellen. 
 

• Oost-Vlaanderen 3/5  

Jos Jacobs: 
PK: over het algemeen goed verlopen ondanks het feit dat er geen scoreborden waren op 
dag 1 (Gent). Op dag 2 (Sint-Niklaas) liet de geluidsinstallatie te wensen over als gevolg 
van het slechte weer en daardoor wat vertraging voor de podia. 
 

• Vlaams-Brabant 12/5  

Mia Lambrecht: 
Het PC vraagt aan de RVB de data van  
het PK Veldlopen 2017: 5/6 februari 2017. 
De PK Indoor: 7/8 januari 2017.  
De PK’s zijn zeer goed verlopen. 
 

4.3 Verslag topsportcommissie 19/4 

Werd kort overlopen. 
 

4.4 VCJ 26/4 

Willy Nys gaat akkoord met punt 10.4. . Het is niet altijd een goed idee om iedere club een 
jurylid te laten afvaardigen. De scheidsrechters hebben hier dikwijls problemen mee. 
 
Mieke Seminck is tevens voorstander om het jurycorps te laten samenstellen door de 
juryaanduider. Bovendien krijg je dan teams die beter op elkaar zijn afgestemd. 
Eddy DV betwijfelt of de juryleden die aangeduid worden door de aanduider wel degelijk 
beter zouden zijn. 
Gery Follens vindt dat er op zijn minst ervaren juryleden aangeduid moeten worden voor 
de hoogste afdeling. 
De regel om iedere club een jurylid te laten afvaardigen is ooit in het leven geroepen om 
de kostprijs laag te houden en om de neutraliteit te bewaren.  
 
Beslissing: voorstel aan de KBAB: de provinciale aanduider doet de aanduidingen net zoals 
bij de reguliere competitie vanaf volgend seizoen. 
 

4.5 Aanduidersvergadering 3/3  

Geen bijzonderheden vastgesteld. 
 

4.6 VAT 

Vraag aan de veldloopcommissie om de regel die toelaat om aan 2 veldlopen op 1 dag deel 
te nemen af te schaffen. Het kan niet dat 1 atleet zowel de korte cross als de lange cross 
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wint op 1 dag.  
Dit wordt meegenomen naar de werkgroep veldlopen. 
 
Bemerking omtrent de werkgroepen rond strategie: VAT is hierbij niet betrokken? 
Ludwig: de VAL is een vereniging van clubs en iedere club heeft voldoende uitnodigingen 
gekregen. Andre kon dus zelf aanwezig zijn op alle vergaderingen. 
 
Vraag omtrent BK Hamer: is de kooi te Nijvel goedgekeurd? + bijkomende vraag om het 
hamer in Boin in te richten. Ludwig kent het terrein en laat weten dat dat omwille van de 
veiligheid echter niet mogelijk is. 
Mieke Seminck betreurt dat het hamerslingeren steeds naar de achtergrond geschoven 
wordt. Zij begrijpt uiteraard dat de veiligheid primeert maar het lijkt stillaan niet meer 
deel uit te maken van atletiek. 
Er kan voorgesteld worden aan de KBAB om het hamerslingeren eens in Vlaanderen te 
laten doorgaan (iets dichterbij?). EA/ALVA zou alvast kandidaat zijn. 
Josefien kijkt de terreinkeuringen van VAC/SPVI en EA/ALVA eens na. 
 
Aantal deelnemers bij de BVV Pup/Min zou beperkt moeten worden tot max. 3 atleten per 
proef. Op dit moment is er geen beperking in aantal. 
Zowel Eddy De Vogelaer als Jos Jacobs vinden toch dat dit een unieke kans is om met de 
volledige club en alle jeugd deel te nemen aan een wedstrijd. Het zou jammer zijn om hier 
beperkingen op te leggen. Gery Follens en Eddy De Vogelaer hebben dit allebei al ingericht 
en ondervonden geen problemen met het grote deelnemersaantal. 

5 Varia 

Gery Follens heeft het bestaande uurrooster van de finale BVV Pup/Min licht aangepast in 
functie van het terrein. 
 
Prijzen van de jeugddag werden nog niet uitgereikt. Mieke Seminck zal informeren bij 
Owen Malone. 
 
De RvB wil dat duidelijk gemaakt moet worden aan de LBFA dat het niet kan dat zij 
éénzijdig beslissen de juryvergoeding te verhogen. Dit is ook reeds in behandeling bij de 
nationale jurywerkgroep. 


